
(\r..u PRIMORSKO-GORANSKA ZUPANIJA

ZAPISNIK SA SASTANKA

lme i prezime

Luka Savin, prof.

Naziv sastanka: 41. sjednica Skolskog odbora OS Malinska - Duba5nica

1.

Mjesto: Bogovici Podetak: 16:00

Dan i datum: 26 travnja 2023. ZavrSetak:
16:45

2. Prisutni: 1. Luka Savin, predstavnik Uciteljskog vijeca, BjaniZov 15, Omisalj
2. Ana Marija Sviderski-Jurinjak, predstavnica Uciteljskog ,i;
Rasopasno 7, Dobrinj
3. Iva simic, predstavnica vijeca roditelja ucenika, Sabrjici 6, Marin
4. Jelka Pavlovic, predstavnica osnivaca, Sv. Vid Miholjice 64

Nedeljka Turcic, ravnateljica
Martina Barnbic, sindikalna povjerenica

3. Odsutni: 1.

2.
Dolores Mikulcic, predstavnica osnivaca, ffi
Stanislava Kauzlaric, predstavnica osnivaca, DubaSljanska 74
Malinska
lVIarija llicic, predstavnica Radnickog vijeca, Antuna Bran
Simica 1B/1, Rijeka
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4. I Dnevni red: 1. Usvajanje zapisnika sa:
. 39. sjednice Skolskog odbora adrZane 16. veljace 2023'

godine
. 40. sjednice Skolskog odbora odrZane 29. oZujka 2023.
godine elektronidkim putem
Kadrovska problematika: RjeSavanje popunjavanja radnog

mjesta po natjecaju objavljenom 10. oZujka 2023. godine na

mreZnim stranicama Skole i Hrvatskog zavoda za

zapoSljavanje te davanje prethodne suglasnosti skolskog
odbora na prijedlog ravnateljice o zasnivanju radnog odnosa u

Skoli za radno miesto ucitelja/ica u produZenom boravku (1

izvrSitelj/ica)
Odluka o davanju suglasnosti za sklapanje ugovora o nabavi

klimatizacijskih uredaja
Razno

2.

3.

4.

Tijek izlaganja i rezultati sastanka

Ad 1. SaZetak izlaganja i rasPrave

vio1eprisurtneteupitaodalisesvislaZuspredlo2enim
dnevnim redom i za zapisnidara predloZio Anu Mariju Sviderski-Jurinjak. Dnevni red i

zapisnidar su jednoglasno potvrdeni.
predsjednik SO upiLo je prisutne da li se slaZu s zapisnicima 39 i 40. sjednice SO te ih je

dao na usvajanje. Svi clanovi se slaZr-t s zapisnicima 39. i 40. sjednice te su zapisnici

jednoglasno usvojeni.

Ad 1. Zakljudak Zadulena osoba Rok

Dnevni red je jednoglasno usvojen.
Zapisnici 39. i 40. sjednice su jednoglasno

usvojeni.

Ad 2. SaZetak izlaganja i rasPrave
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Predsjednik SO dao je rijed ravnateljici Nedeljki Turdic na temu
rje5avanje popunjavanja radnog mjesta po natjecaju objavljenom 10. o2ujka 2A23. godine
na mreZnim stranicama Skole i Hrvatskog zavoda za zapolljavanje te davanje prei-hodne
suglasnosti Skolskog odbora na prijedlog ravnateljice o zasnivanju radnog ojnor", Sr"l
za radno mjesto uditelja/ica u produzenom boravku (1 izvrsitelj/ica)
. Pisano je testiranje odrZano ?-9. oiLrjl<a 2023. godine u 10.30 sati. Pisanom testiranju
pristupile su clvije kandidatkinje te su ostvarile srjecrecr broj bodova.
- Josipa Devcid Sormili6 39/40
- Mara Vidudic Bledi6 37,5140
Nakon pisanog djela pristupile su usmenom
bodova- 15115.

djelur ispita i obje postigle maksimalan broj

Kako sr-r obje kandidatkinje imale podjednak broj bodova, Ana Marrla Sviderski-Jurinjak je
predloZila kandidatkinju Maru Vidudic Blecic s obja5njenjem da vec radi na tom radnom
mjestu i to s u 2.a razredu u kojem je razredna uciteljica tijekom ove Skolske godine cesto
bila na bolovanju, uditeljica koja ih je vodila pro5le godine i podetkom ovJu pB je na
porodiljnom dopustu tako da je kolegica Mara udenicima konstanta. Dobro se uklopila u rad
kolektiva. Nakon glasovanja prisutni su izglasali za to radno mjesto Maru Vidudic Bledic.

Ad 2. Zakljucak Zaduiena osoba Rok

Na radno mjesto uciteljice u produZenom
boravku primljena je [\dara Viducic Blecic.

Ad 3. SaZetak izlaganja i rasprave

Ravnateljica Nedeljka Turcic je iz
ocjeni ponuda s prijedlogom odabira ponuda. Ponude su otvorene 1g.travnria2OZ3. Kriterij
odabira je bio najniZa cijena. Ponudu su poslali: Ru2ic tehnika d.o.o., ZIM elektronika
d'o,o. i UsluZni obrt HIT Klima. Obzirom na kriterij, odabrana je ponuda RuZic tehnike
d.o.o. Nazocni su se sloZili s odabirom.

Ad 3. Zakljucak Zadulena osoba Rok

Za nabavku klima i;rr)r1;,,1; r odabrana je
ponuda RuZic tehnike d.o.o.

4. Saietak izlaganja i raspraveAd
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1e-rzvijestilaprisutneoodluciUciteljskogvijecao
neprihva6anju uklju6ivanla u projekt Cjelodnevna Skola. U raspravi je Martina Bambic

obrazloaila kako bi takva organizacija rada bila vrlo nepovoljna za ucitelje zaposlene u vi5e

Skola, lnformatika bi u niZim razredima bila provodena sa satnicom "l sat tjedno umjesto

dosada5n ja2tako da bijedna uciteljica lnformatike bila viSak. Ravnateljica je dodala kako

bi itri uciteljice ProduZenog boravka izgubile radna mjesta.

Ad 4. Zakljucak Zadulena osoba Rok

Na znanje SO, odluka Uciteljskog vije6a je

ne prihvacanje projekta Cjelodnevne Skole.

lme i prezirne Potpis

-

Ana Marija Sviderski-Jurinjak, predstavnica
Ucitellskog vijeca W,4^to

KLASA: 007-04123-02101

URBROJ: 2142-9-01-23-04

oB 00-004
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Zapisnik
sastavila:


